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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2022. május 23. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2022/7 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
 
 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Határozatképesek vagyunk, a három fős 
tagságból mindenki jelen van. Köszöntöm a polgármester urat, jegyző urat, a két meghívottat, egy- 
egy napirendi ponthoz. mindjárt azzal kezdeném a két bizottsági tagtól, hogy járuljanak ahhoz hozzá, 
hogy a kilencedik legyen az első napirendi pont, a nyolcas a második és aztán tovább folytatjuk.  
 
Kovács Andrásné tag: Én szeretném mondani, hogy nem lehetne összevonni az ötös meg az egyes 
napirendi pontot?  
 
Sági Mihály elnök: Erre már én is tudom a választ, nem. Azért nem, mert először el kell hangozni 
a beszámolóknak ahhoz, hogy a múlt évi eredményt elfogadhassuk. Akkor most már amit én 
javasoltam, elfogadjuk? 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
36/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Döntés a Kossuth utca 53. szám alatti lakóingatlan jogi sorsáról 
2.) Bérleti szerződés a Pusztabíró Házára 
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3.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021.(III.5.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

4.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022.(III.10.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

5.) Pusztaszer község 2021. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 
6.) A 2021. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi beszámoltatása 
7.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetésének végrehajtásáról 
8.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
9.) Beszámoló a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2021. évi munkájáról 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Döntés a Kossuth utca 53. szám alatti lakóingatlan jogi sorsáról 
 
Sági Mihály elnök: Kezdjük akkor a Kossuth utca 53. szám alatti lakással. Tudomásom szerint 
nyilatkoztatok, jegyző úr megteszi a nyilatkozatot és akkor utána tovább tárgyaljuk. Felolvasom a 
nyilatkozatot. Tisztelt Képviselő-testület. Most értsünk ránk, mert a képviselő-testület addig nem 
tárgyalhatja, amíg a lakáskérdést nem tárgyaltuk meg. Nagyon szépen köszönjük a lehetőséget, 
hogy felajánlották részünkre megvételre az általunk bérelt Kossuth utca 53 szám alatti ingatlant. 
Hosszas mérlegelés után arra a döntésre jutottunk, hogy nem kívánunk élni az elővásárlási 
jogunkkal. Egyúttal szeretnénk a hozzájárulásukat kérni abban, hogy bérlőként továbbra is 
maradhassunk az ingatlanban addig, amíg más módon megoldódik a további lakhatásunk. Ez a 
Icukáék által benyújtott levél. Tiéd előbb a szó.  
 
Gubina Tiborné: Tulajdonképpen körülbelül 20 év óta futottuk a köröket, mert meg szerettük volna 
vásárolni, nem sikerült. 20 évvel ezelőtt még viszonylag olyan állapotban volt, amire nem kellene 
annyit költeni. Két évvel ezelőtt történt egy értékbecslés, Misi te láttad is, hogy több soron beázunk, 
nagyon korszerűtlenek a nyílászárók, a fűtés, a burkolat, minden, magas a belvilága. Két évvel 
ezelőtt, amikor az értékbecslés megtörtént akkor azt mondta az értékbecslő, hogy legalább annyit 
rá kellene költeni. Most ismeretségi körömben, egészen pontosan az testvérem felújít egy lakást, és 
olyan magasak az építőanyag árak, hogy nem lenne elég a duplája, amit rá kellene költenünk. A 
melléképületet teljesen el kellene bontani, mert az tényleg olyan állapotban van. nagyon sokat 
dilemmáztunk. Nagyon rossz lesz 30 év után elmenni belőle, de így gondoltuk. Nincs rá fizikailag 
ennyi energiánk rá, hogy ennyi erőt áldozzunk bele. Emiatt döntöttünk így, hogy köszönjük szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: Kérdezném, hogy gondolkodtok más megoldáson?  
 
Gubina Tiborné: Igen, persze, minden képpen.  
 
Máté Gábor polgármester: Erre van valami elképzelés, hogy mennyi idő alatt tudjátok ezt 
megoldani?  
 
Gubina Tiborné: Nézelődünk, de vannak még olyan összegek, amik jövőre fognak majd a 
rendelkezésünkre állni.  
 
Máté Gábor polgármester: Akkor belátható határidőn belül ez képben van akkor?  
 
Gubina Tiborné: Persze.  
 
Máté Gábor polgármester: Pontosan azért, mert a felújításra szorulása miatt sem akarunk mi sem 
nagyon belemenni, szeretnénk ettől az épülettől megszabadulni valamilyen formában. Az meg, hogy 
azt mondjuk, hogy holnapután elárverezzük, az nem biztos, hogy jó. Ha ti azt mondjátok, hogy egy 
belátható időn belül szándékoztok önálló lakáshoz jutni akkor tudjuk azt, hogy két év múlva már 
áruba bocsátható.  
 
Gubina Tiborné: Legkésőbb jövő év végéig maradnánk.  
 
Sági Mihály elnök: Én arra kérem a két bizottsági tagot, hogy nekünk testület elé egy olyan 
javaslattal, mert azt azért tudni kell mindenki itt ülőnek, hogy mi a testület határozatát nem tudjuk 
megváltoztatni, amit most hozott. A testület elé, ami szerdán lesz 14:30 perckor olyan javaslattal 
kell élnünk, amit a testület megtárgyalhat és majd ott döntünk, hogy végül is hogyan tovább.  
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Kovács Andrásné tag: Én nagyon sajnálom, hogy így döntöttetek, ahogy döntöttetek. Én úgy 
gondolom, hogy méltányos ajánlatot tettünk a mostani piaci árakhoz viszonyítva. Ezt csak úgy 
megkérdezem, hogy jól átgondoltátok? Mert ezt a házat egy kis rendbe tétellel 10 000 000 forintért 
kapásból el lehet adni és lemondtok erről a lehetőségről. Egyébként én is egyetértek, hogy 
természetesen, amit mondtok, hogy meddig szeretnétek benne bérlőként lenni, használni, én a 
magam részéről biztos, hogy támogatom.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én elfogadom, amit most mondtál, teljesen megértem. Ebben a korban 
már nem kívánjátok azokat a nagy munkálatokat, én ezzel egyetértek. Abból igaza van Rozikának, 
hogy valamennyiről lemondtok így, de ha lesz megfelelő megoldásotok akkor lehet, hogy azt 
választjátok majd. Ha belátható időn belül, ez a fontos, hogy ezt tudjuk, hogy ha addig itt maradtok, 
ha a képviselő-testület is úgy dönt, hogy jó lesz akkor én egyetértek vele.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ugyanakkor vannak olyan aggályok, hogy lehet, hogy most vagyunk a 
hullámhegy tetején, most lehetne jó pénzért eladni ezt a lakást, amit persze nem tudunk.  
 
Sági Mihály elnök: Úgy gondoljuk, hogy a lakásárak még pár hónapig magas szinten lesznek, 
stagnálnak, és utána vissza fognak esni. Néha az önkormányzat érdekét nézzük és én azért egy 
picikét azt is nézem, akkor én nem biztos, hogy el tudom fogadni azt, hogy jövő év december 31., 
mondtam most egy dátumot. Amikor nem lesznek fizetőképes keresletek az elkövetkező időben, 
vissza fognak esni. Korábban arról volt szó a testületi ülésen, hogy ha Icukáéknak nem kell akkor 
értékesítsük a lakást. Ne titkoljuk el, ugyan nem 10 000 000 forint volt a kikiáltási ára annak a 
lakásnak az elmúlt bizottsági ülésen, hanem 8 500 000 forintért bárki általi megvételre. Én úgy 
gondolom, hogy azért most el is kelne. Én egy köztes javaslatot javaslok. Azt még el szeretném 
neked mondani, hogy az április bizottsági ülésen 6 500 000 forint végül a három bizottsági tag 
részéről egyhangúlag került elfogadásra. Nem az volt, hogy nem tudtunk megegyezni. Mind a 
hárman egyetértettünk a 6 500 000 forintba. Ez nem innen indult, sokkal magasabb összegről indult 
ez a 6 500 000 forint. A testületi ülésen, bárki mind a két jegyzőkönyvet megnézheti ott egy 
tartózkodással elfogadta a testületi ülés ezt a határozatot, amit a bizottság javasolt a testületnek. 
Ezért is mondtam, hogy mi itt a bizottsági ülésen semmiféle képpen nem tudunk olyanról dönteni, 
hogy visszavonjuk, nem vonjuk, mert ezt már meghozta egy határozatot a képviselő-testület. Saját 
magának áll jogában visszavonni ezt. Én kérdezném tőled, hogy egy köztes javaslattal 2022. 
december 31. jó lesz-e?  
 
Gubina Tiborné: Így előre nem tudok mondani semmit, de nyilván addig kell elhagyni, nyilván 
megoldjuk azt is.  
 
Kovács Andrásné tag: Jó lesz, persze, de én hagynék azért több időt. Igazad van abban, hogy a 
lakásárak lefelé mennek, akkor veszt rajta az önkormányzat pénzt, de talán amiatt a 30 év miatt, 
mondjuk a jövő év júniusig esetleg.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én is ugyanezen a véleményen vagyok, hogy egy évet azért adnék, 
emberi realitás és emberi megfontolásból.  
 
Máté Gábor polgármester: Azt gondolom, hogy nincs kizárva, ha azt mondjuk most, hogy 
december 31, hogy utána meghosszabbítsuk meg egy évvel. Mikor elérünk ehhez a helyzethez, ezt 
is megtehetjük. Azt is járható útnak látom, hogy adjuk meg az egy évet és azután még mindig ott 
van a lehetőség. Ha történik egy olyan határozat, hogy december 31. az nem zárja ki azt, hogy 2023. 
december 31-re ismét meghosszabbítsuk. Ezzel nem azt mondtuk, hogy utána ki kell költözni belőle, 
ha azt mondják Icáék, hogy kellene fél év, mert úgy áll a helyzetük, addigra már többet fognak ők 
is látni. Van részünkről egy nyomás az Icáék felé. Ha most egy határidőt szabnánk, ha ez az év vagy 
még egy év távlatot veszünk, akkor már az előkészületek megelőzhetik ezt.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ha most arról beszélgetünk, hogy lakásbérleti jogviszonynak a 
megszüntetése, az két jogcímen történhet esetünkben. Vagy közös megegyezéssel, vagy rendes 
felmondással. A rendes felmondás az, ami kicsit ilyen önkormányzati lakás esetén is érdekesen, 
olyan nyakatekerten vannak megfogalmazva. Ott is a felmondási idő három hónapnál rövidebb nem 
lehet. A közös megegyezés tűnik számomra járhatóbb útnak. Ebben nyilván megállapodhatunk 
bármilyen méltányos időpontban, de azt egy kicsit határozatlanságnak tartom, hogy ha most 
kitűzünk egy időpontot és aztán azt mondjuk, hogy tegyünk még rá egy fél évet.  
 
Máté Gábor polgármester: Én nem látok ebben semmi problémát.  
 
Sági Mihály elnök: Én a következőt javaslom, ha a bizottsági tagok egyetértenek vele, a következő 
javaslattal éljünk és bízok benne, hogy Gábor is megemlítette ezt, hogy támogatni fogja a képviselő-
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testületi ülésen, hogy 2023. május 31., az egy év, az egy közös megegyezésnek elinduló pont. Egy 
év alatt sok mindent lehet csinálni. Egyetértek vele?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Most a bizottság határozata úgy szólna, hogy azt javasolja a képviselő-
testületnek elfogadásra, hogy a Gubina Tibornéval a Kossuth utca 53. szám alatti ingatlanra fennálló 
lakásbérleti jogviszonyát közös megegyezéssel 2023. május 31. napjával szüntesse meg.  
 
Sági Mihály elnök: Így javasoljuk elfogadásra. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
37/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Döntés a Kossuth utca 53. szám alatti lakóingatlan jogi sorsáról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy Gubina Tibornénak a Kossuzh utca 53. szám alatti ingatlanra 
vonatkozóan fennálló lakásbérleti szerződése közös megegyezéssel 2023. május 31. napjával 
kerüljön megszüntetésre. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
Sági Mihály elnök: Gábor, ezt tudod támogatni?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen. Reális esély van arra, hogy ők addigra olyan dolgokhoz jutnak, 
hogy tudnak lépni és akkor ebben benne van, hogy a másik érdekeit is figyelembe vesszük.  
 
Sági Mihály elnök: Hozzátettem, hogy közös megegyezés. Te az előbb azt mondtad, hogy ettől 
eltérhetünk. Icuka bólogatott, hogy elfogadja ezt a dátumot, 2023. május 31.  
 
Sági Mihály elnök: Jó lesz így?  
 
Gubina Tiborné: Jó, köszönöm.  
 
Sági Mihály elnök: Még egyszer mondom, ez a mi javaslatunk, de azért elő szoktuk készíteni ezeket 
a dolgokat és ott már nem biztos, hogy ki lehet ennyire vesézni dolgokat, általában elfogadják.  
 
Gubina Tiborné: Értem, köszönön.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Esetünkben, ha erre így a testület rábólint én írni fogok egy ilyen 
megállapodást, amiben mind a két fél, az önkormányzat képviseletében polgármester úr, részetekről 
meg te, aláírod, hogy ez a közös megegyezés, hogy 2023. május 31.  
 
Sági Mihály elnök: Még azt szeretném hozzátenni, hogy azért kell megindokolni ezt a közös 
megegyezést, mert nálunk most a lakásbérleti szerződések mindegyike úgy szól, hogy annak tudunk 
bérlakást biztosítani, aki valamilyen munkaviszonyba vagy olyan viszonyba áll. Nem mi szüntettük 
meg nem mi hoztuk feléd ezt a döntést. Ilyen helyzetbe kerültünk, innentől kezdve, ha nézzük a 
bérleti szerződéseinket hivatalosan neked már nem tudunk bérlakást biztosítani, ezért kell az, hogy 
közös megegyezéssel megegyeztünk. Köszönöm Icuka.  
 
Gubina Tiborné: Nagyon szépen köszönöm.  
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2. napirendi pont: Bérleti szerződés a Pusztabíró Házára 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, erről nem tudok semmit.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A Pusztabíró házára vonatkozólag egy bérleti szerződést kellene, hogy 
körvonalazva elfogadjon a bizottság, illetve a képviselő-testület. Emlékezetes, hogy korábban is volt 
erről szó, hogy a Pusztabíró házát szálláshely szolgáltatási tevékenység végzésére bérbe adnánk 
Zsótér Ibolya részére. Mondjuk akkoriban fölvetődött ez, hogy üzleti terv meg ilyesmi, hogy 
segítsünk átgondolni az Ibolyának, hogy mi mivel jár. Én úgy veszem észre, hogy nem sikerült 
elvennünk a kedvét a vállalkozástól. Most aktualitását nyerte ez a dolog. Valamelyik nap jelentkezett 
nálam, hogy akkor kezdjük el elkészíteni ezt a szerződést. Mondtam, hogy ez nyilván testületi 
hatáskörbe tartozik. Polgármester úrral akkor körülbelül ilyen feltételeket fogalmaztunk meg, hogy 
egy évre lenne bérbe adva Ibolyának ez az ingatlan. Kifejezetten szálláshely szolgáltatási 
tevékenység végzésére. Az egy és időtartamra bérleti díjat nem kérnénk. A rezsiköltséget, víz, 
villany, gáz, azt Ibolyáék állnák. Az órákat nem írnánk át a nevükre, hanem a közüzemi szolgáltatók, 
amit számláznak az önkormányzat részére azt mi tovább számlázzuk. Az épület karbantartása teljes 
mértékben az ő dolguk lenne, beleértve a zöld terület karbantartást is ott a ház körül. Átalakítási 
munkálatokra, ha ennek a szükségessége felvetődne akkor a bérbeadóval, önkormányzattal, 
polgármester úrral történő külön egyeztetés alapján lehetne erről szó, egyébként nem.  
 
Máté Gábor polgármester: Annyit szeretnék még hozzátenni, hogy a szálláshely szolgáltatás 
mellé, Tibor nem említette, de rendezvény szervezés és szálláshely szolgáltatás. Előfordulhat, hogy 
olyan rendezvény van, ami nem jár szálláshely szolgáltatással, csak maga a rendezvény.  
 
Sági Mihály elnök: Kérdezem a két bizottsági tagot, hogy Ibolyát hallgassuk meg vagy mondtok 
véleményt.  
 
Kovács Andrásné tag: Én támogatom ezt a dolgot, ha nem mond semmit akkor is, mert voltunk 
kint a szobornál és én láttam, hogy mit dolgoznak az Alkotóház körül. Végre olyannak adjuk oda, aki 
helyi és meg is fogja tudni csinálni lelkiismeretesen.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én is voltam kint a héten nagyon szépen rendben van, annyira jó érzés 
volt látni, hogy rendben van. Én is támogatom, legyen szerencséje, hogy sikerüljön.  
 
Zsótér Ibolya: Köszönöm szépen.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Ezelőtt tíz évvel mikor máskor is kiadtuk és azt mondtam, 
hogy ha valaki ezt kiveszi nyerjen rajta, amit akar, de akkor is azt mondtam, hogy ne kérjünk érte 
bérleti díjat. Az a bérleti díj, hogy ő karbantartja az épületet. Az előző szolgáltatóval nagyon nagy 
gondjaink voltak ezen a területen. Én nagyon szenvedtem az előző bérlővel személy szerint. Úgy volt 
benne a szerződésbe és ebbe sajnos minden belefér, hogy kívülről is meg belülről is a bérlő meg a 
bérbeadó szempontjából is, hogy a jó gazda gondosságával és ebben minden benne van, hogy lássa 
el a feladatát. Legyen tisztaság, rend. Az első két-három évbe még úgy ahogy működött, majd aztán 
velünk akarta a füvet levágatni. Most is nem hiszem, hogy Gábor tiltakozik, ha véletlenül valamibe 
be kell segíteni, de nem a mi feladatunk lesz az elkövetkezendő időben, ha megköttetik a bérleti 
szerződés. Most mondjad, hogy milyen javaslattal éljünk a képviselő-testület felé.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ezekkel a vázolt feltételekkel.  
 
Sági Mihály elnök: Javasoljuk a képviselő-testületnek, hogy készítse elő a szerződést.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ha ezek a feltételek meg vannak fogalmazva, ez alapján én el tudom 
készíteni ezt a szerződést. A kérdés részemről az volt, hogy egyáltalán akkor bérbe akarjuk-e adni, 
meg egy évre, meg ingyen?  
 
Sági Mihály elnök: Az egy évre azt szeretném mondani, hogy ha jól csinálod, biztos, hogy meg lesz 
hosszabbítva. Ha nem, akkor nem akarunk olyan vitákat lefolytatni, mint az előző bérlővel.  
 
Máté Gábor polgármester: Az egy év nem is minket véd, hanem Ibolyát, hogy ha észreveszi, hogy 
ez nem megy, akkor probléma nélkül tudja azt mondani, hogy inkább nem csinálom. Én abban biztos 
vagyok, hogy Ibolya teljes megelégedésünkre fogja tudni üzemeltetni, abban nem vagyok biztos, 
hogy rentábilisan tudja-e?  
 
Sági Mihály elnök: Ibolya jó lesz így?  
 
Zsótér Ibolya: Igen.  
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dr. Jaksa Tibor jegyző: Azt szeretném kérdezni, hogy vállalkozási forma napirenden van, léptél 
valamit?  
 
Zsótér Ibolya: Igen. Mindenhol voltam, mindent intéztem.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A kérdés az, hogy vállalkozásként vagy magánszemélyként vennéd bérbe?  
 
Zsótér Ibolya: Magánszemélyként.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Akkor ott tartunk, hogy Zsótér Ibolya magánszemély részére adnánk ezt 
bérbe, és akkor később leszel egyéni vállalkozó?  
 
Zsótér Ibolya: Igen.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Az mindegy nekünk, hogy vállalkozónak adjuk vagy 
magánszemélynek? 
 
Sági Mihály elnök: Lehet, hogy új bérleti szerződést kell kötnünk, mert nem fogadják el a költségek 
leírását, mint magánszemély vagy hogy áll majd hozzá az önkormányzat, hogy bérbe adhatja-e? ha 
saját vállalkozása lesz akkor majd visszatérünk rá. Elfogadásra javasoljuk a megbeszéltek szerint. 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
38/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Bérleti szerződés a Pusztabíró Házára 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a Pusztabíró Háza kerüljön bérbeadásra Zsótér Ibolyának egy év 
időtartamra szálláshely-szolgáltatási és rendezvényszervezési célból, állagmegőrzés biztosítása 
mellett. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről 
szóló 2/2021.(III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, az önkormányzat 2021. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelet módosítása. Előadónknak van-e hozzáfűzni valója?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Nekem nincsen.  
 
Sági Mihály elnök: Rózsika?  
 
Kovács Andrásné tag: Nekem sincsen. Csak azt tudom elmondani, hogy a múlt évnek a 
véglegesítése történt meg azokkal a számokkal azokkal a pontos adatokkal, amelyek a gazdasági 
események, amelyek utána történtek, azokon módosítva és ez a végleges.  
 
Sági Mihály elnök: Kérdezném, Heni, hogy ezt az 1 forintot ide kell írni?  
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Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Oda.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság javasolja elfogadásra. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
39/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021.(III.5.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021.(III.5.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről 
szóló 1/2022.(III.10.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő a 2022-es év első negyedévi módosítása. Két bizottsági tag?  
 
Kovács Andrásné tag: Ugyanarról van szó, mint az előző csak a negyedévnek a korrekciós tételei 
vannak beledolgozva a beszámolóba.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én szeretném megkérdezni, hogy a második oldalon az utolsó az 
államháztartáson belül megelőlegezések visszafizetési az mit takar?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az a 00 havi nettó finanszírozás, ami decemberbe itt 
van, decemberbe ide utalják és aztán januárban kerül lekönyvelésre. Decemberben bevesszük, mint 
előleget, könyvelünk egy kiadást és az úgy kimegy az előleg. A helyére bekerül, mint bevételként a 
nettó finanszírozás összege, ahova való. Ez minden évben így van.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Köszönöm szépen.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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40/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022.(III.10.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022.(III.10.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Pusztaszer község 2021. évi belső ellenőrzéséről szóló éves 
összefoglaló jelentés megtárgyalása 
 
Sági Mihály elnök: Következő a belső ellenőrzés. Előterjesztők, van hozzáfűzni való? Nincs, akkor 
Rózsika, Marika tiétek a szó.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Megkérdezném, hogy a legutolsó oldalon ez a belső ellenőrzési javaslat, 
hogy 200 000 feletti kifizetések esetében minden szerződés mellé csatoljanak átláthatósági 
nyilatkozatot.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez szükséges.  
 
Máté Gábor polgármester: Nekem kérdésem van, hogy a levéltárral, hogy állunk? Nekem nagyon 
fontos lenne, hogy kerüljenek ki azok a dokumentációk, amiket tárolgatunk, mert olyan helyet 
foglalnak. Hogyan tudnánk azt megoldani, hogy ezek tényleg megvalósuljanak? Tudunk-e valami 
segítséget adni, hogy ez menjen. Ha kell, akkor diákmunkába, vagy önkénteseket vagy 
közmunkásokat bevonva ebbe a dologba. Azt gondolom, hogy az önkormányzat oldaláról biztos 
vagyok benne, hogy tudnánk ebben valamilyen segítséget tenni, mert azt látom, hogy olyan 
dokumentációkat tárolgatunk itt és viszünk magunkkal, ami komoly helyet foglal és problémát merít 
fel. Azt mondjuk nem értettem, hogy miért írta a Lejla azt, hogy az épületen kívüli más helyen 
tároljuk, mikor ez az épületen belül van. Vagy ez valami más dokumentumból vett.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Nem oly rég a megyei levéltár részéről volt egy ilyen érdekes megkeresés, 
hogy a részükre átadandó maradandó értékű iratanyag a mi becslésünk szerint hány folyóméter 
polcot igényelne. Mi mondtunk valamit. A levéltárnak való átadás az nem olyan munka, amit 
közmunkásokkal vagy diákmunkásokkal tudnánk megcsinálni. Ez Mónikának jelentene egy oltári 
nagy tehertételt. Tételesen minden egyes iratot, amit át kell adni, azt át kellene adni. Ez nagyon 
nagy munka. A megoldás a helyigényünkre én változatlanul azt mondom, hogy egyrészt a papír 
alapú iratanyagnak a felhalmozódását kellene megelőzni. Nagyon meg kellene nézni mi az, amit 
kinyomtatunk, illetve az, ami leghamarabb házilag selejtezhető azokat egy rendszerességgel 
felszámolni. Az, amit csak két évig kell az irattári terv szerint őrizni, mihelyt leketyegett a két év már 
égetnénk is el. Például az ilyen pénzügyi analitikai akármi. Az annak a két ellenőrzésnek az 
összefoglalója, amiket tavaly végzett.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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41/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer község 2021. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés 

megtárgyalása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer község 
2021. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentést a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: A 2021. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek 
pénzügyi beszámoltatása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, a civil szervezetek beszámoltatása.  
 
Kovács Andrásné tag: A PISZE beszámolója tartalmas is, rengeteg mindent csináltak, nagyon 
szépen szerepeltek különböző versenyeken. Jó volt elolvasni.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Sajnos mármost csak ezt a két civil szervezetet támogattuk, azért volt 
ennél szélesebb körben volt. 
 
Máté Gábor polgármester: A Lovas Egyesület kapott pályázati pénzeket.  A Homoktaposók nem 
működnek normálisan, ilyen alapon nagyon szívesen tolnánk nekik. A Polgárőrség szintén, egyrészt 
nem kérik, másrészt nem látom a munkát mögötte.  
 
Kovács Andrásné tag: A Polgárőrség dolgozik, mert úgy tudom pályáztak autóra és ha az 
értesüléseim nem csalnak talán nyertek is.  
 
Máté Gábor polgármester: Az már két éve volt. Két-három aktív ember van. Volt a Hírfutárban is 
erről hirdetés, meg én szerettem volna egy kicsit fölrázni őket. A taggyűlésükre meghívattam 
magamat és elmondtam, hogy valami megújításra lenne szükség. Ákos kivételével a többiek mind 
50-60 fölöttiek és nem látok utánpótlásra szándékot sem. Nincs egy olyan karizmatikus vezetője a 
polgárőröknek, aki magával tudná vinni a csapatot. Ez nem megy másképpen azért civil szervezet, 
nem parancsok alapján megy a dolog, hanem jószándék alapján meg tenni akarás alapján. 
Pillanatnyilag nem látok ilyen irányú lépést.  
 
Sági Mihály elnök: Mind a két beszámolót a bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
42/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: A 2021. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi 

beszámoltatása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a 2021. évben 
önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi beszámolóit a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
7. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, a 2021. évi költségvetés teljesítéséről szóló rendelet 
elfogadása.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ha kérdés van, nagyon szívesen válaszolok.  
 
Kovács Andrásné tag: Az egyes napirendi pontot amikor tárgyaltuk, ott elmondtam, hogy a 
véglegesítése a költségvetésnek a módosítása azok ide vanna beépítve éves szintre és a mérleg 
főösszeg az által változott. Ez a végleges költségvetése a 2021. évnek a Pusztaszer Község 
Önkormányzata részéről.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én elfogadom ezt a végleges elszámolást.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem lesz mindjárt, de én is azt tudom mondani, ennyi számot úgysem tudunk 
megjegyezni, tavaly négyszer módosítottunk, a négy módosításnak a véglegesítése van benne. Csak 
kérdezem én, hogy az 1/2-nél intézmény irányító társulások. Ebbe a szövegrészbe nem kellene 
belevenni az iskolai társulást a katolikus egyházzal?  
 
Máté Gábor polgármester: Nem társulás.  
 
Sági Mihály elnök: Rendben. Következő, 1/3 a Dél-alföldi Ívóvízminőség javító konzorcium még 
működő vagy az megszűnt és van helyette ez a másik?  
 
Máté Gábor polgármester: Ez létezik.  
 
Sági Mihály elnök: Ugyanazon a néven fut tovább?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A Tiszta-víz Ivóvízminsőségjavító Önkormányzati Társulás még nem szűnt 
meg.  
 
Sági Mihály elnök: Jó. A következő, Kistelek és Térsége 2006 Szennyvízberuházási Kft, én úgy 
tudom, hogy az megszűnt létezni.  
 
Máté Gábor polgármester: A Kft nem, ott a társulás szűnt meg. A Kft-nél az van, hogy Kisteleknek 
fölajánlottuk ezt a 100 000 forintot átvételre, de még ezt nem lépték meg.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Annyi, hogy az Alföldvíz Zrt-ből 140 000-res névértékű 
törzsrészünk, ott alaptőke leszállítás volt.  
 
Sági Mihály elnök: Akartam is kérdezni.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Valójában ez csak egy értékvesztéssel csökkentett 
összeg, maga a 140 000 attól ugyanannyi.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Az Alföldvíz Zrt semmit nem reagált erre.  
 
Máté Gábor polgármester: Meg a Nemzeti Vízközmű se. Még az én levelemre se, amikor 
rákérdeztem, hogy hol tartunk ebben a dologban.  
 
Sági Mihály elnök: Kérdezni szeretném, hogy Pusztaszeren van ilyen, hogy életkezdési támogatás?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, van. 30 000 forint az első gyereknek, 40 000 a másodiknak.  
 
Sági Mihály elnök: Ja, ezt hívják így? Van még egy számom, hogy a jelenleg üzemelő 
fogorvosunknak az éves támogatása 4 000 000 valamennyi. Itt valahol elszámolva azt láttam, hogy 
3 000 000 valamennyi.  
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Máté Gábor polgármester: Az átutalás, amit neki átutalunk az kevesebb, mert abból levonjuk a 
költségeket. Nem a teljes összeg megy át neki.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Annyi van a fogorvosnak, 4 937 900, annyi megy át, 
az, hogy közvetített szolgáltatásba az áramot, vizet, amit használ tovább van számlázva.  
 
Máté Gábor polgármester: Még mondanék hozzá. Egyrészt jegyző úr mondta, hogy a Nemzeti 
Vízközmű és az Alföldvíz részéről nincs reakció a mi határozatainkra egyelőre. Viszont előrelépés 
történik pontosan ebből adódóan a Vízközmű Szolgáltató Kft részéről. 31-én lesz taggyűlése a Kft-
nek. Tudni kell, hogy ez a Vízközmű Szolgáltató Kft azért maradt még eddig fönt, mert úgy véltük, 
hogy az Alföldvíz működésképtelen lesz és össze fog omlani. Összeomlott, de nem úgy ahogy mi 
gondoltuk, nem úgy, hogy visszakerül hozzánk a szolgáltatás, hanem még nagyobb cég nyúlja le ezt 
az egész dolgot. Ilyen alapon én voltam a Bartucz Tibornál egyeztetésen a múlt héten más ügyekben 
is én fölvetettem akkor, hogy ennek a Vízközmű Szolgáltató Kft-nek megszűnt a létjogosultsága, 
hogy ezt szüntessük meg valamilyen módon. 31-én lesz taggyűlési a kft-nek és ott lesz majd annak 
a sorsáról döntés a tagok részéről.  
 
Sági Mihály elnök: Más kiegészíteni való? A bizottság elfogadásra javasolja a zárszámadási 
rendeletet. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
43/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2021. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
8. napirendi pont: Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról. Én 
nagyon örülök neki, hogy a tavalyi 4-5 oldal helyett ilyen rövid csak. Nem tudom az előadó itt lesz-
e a testületi ülésen?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Jelezte a részvételi szándékát.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor én csak azt mondanám, hogy tárgyalásra alkalmasnak találjuk. Aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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44/2022.(V.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a családsegítő és 
gyermekjóléti szolgálat munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
9. napirendi pont: Beszámoló a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2021. 
évi munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: A következőt nem is tudom, hogy minek küldték ide.  
 
Máté Gábor polgármester: Mert tagok vagyunk.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Valóban egy kicsit bő lére van eresztve. A Lukács Attila gyakorlatilag 
társulási tanács határozatonként vette végig az egészet.  
 
Máté Gábor polgármester: Ha valaki belenézett jobban, akkor látta, hogy itt a legnagyobb lépés 
az volt, hogy a vezetőség módosult. Deszkről átkerült Szegedre, ennek személyi és egyeztetési 
problémái voltak. Úgy emlékszem, hogy tavaly ősszel amikor ez zajlott egy polgármesteri 
beszámolóban én ezt meg is említettem. Így körülbelül tudni, hogy ha jól emlékszem eleinte 
Zsombón volt szervezve aztán Deszkre került és a Király Laci vezette ezeket a dolgokat. Ott történt 
valami szemben menés Deszk és Szeged között és akkor ennek az lett az eredménye, hogy a 
deszkiek visszamondták ezt a munkaszervezeti feladatot és akkor így a munkaszervezet átkerült a 
szegedi önkormányzathoz.  
 
Sági Mihály elnök: Nem javaslok senkinek semmit. A magán véleményem az, hogy megint kiderült 
az, hogy a hozzáértő szakembert el kell küldeni. Én sajnos a Makai urat, ha jól emlékszem a nevére 
nem tiszteltem eddig sem, de nem is fogom. Sajnálom, hogy ő került oda. Megint nem a tiszta 
lelkiismerettel dolgozóktól szabadulni kell. Ennek ellenére nem tudom lesz-e itt valaki, akitől 
kérdezhet valamit, mert így most kérdezni nem lehet. Megint az a javaslatom, hogy tárgyalásra 
alkalmasnak találjuk.  
 
Kovács Andrásné tag: Én is egyetértek vele. Még egy mondat ehhez a beszámolóhoz. Elég 
tartalmas, én nem is mondom, hogy rossz beszámoló, de isten igazából minket nem ez érdekel 
belőle, hanem az érdekelt volna belőle, hogy ebből a nyert pályázatokból különböző edények meg 
épület is, hogy ide Pusztaszerre mi jutott ebből?  
 
Máté Gábor polgármester: A sárga edények, meg előtte a zöld.  
 
Sági Mihály elnök: Amire pályáztunk, azt mindig megkaptuk.  
 
Máté Gábor polgármester: Amit akartunk, azt mindig megkaptuk meg ami járt nekünk. Gépekre 
meg ilyesmikre nekünk nem volt szükségünk, mert nem üzemeltetünk olyan céget, aki ebben 
részesülhetett volna. Az nagyon nagy eredmény Pusztaszer vonatkozásában, hogy a Puszta-Szem 
Kft még nagyobb teret nyert az elmúlt évben az által, hogy visszajött egy pár település a Dél-bácskai 
társulástól. Ezeknek egy részét a Trombitásék tudják ellátni teljes megelégedésre. Azt gondolom, 
hogy itt mindig ott lógott a fejünk felett, hogy nem tudtuk, hogy ki hogy merrefelé legyen. A 
sarkunkra is kellett állni, amikor volt egy elég kemény nyomás, hogy Dél-Bácska felé menjünk. Akkor 
gyakorlatilag Balástya meg Pusztaszer állt ki teljes mértékben, hogy szó se lehet róla, hogy a 
Trombitás féle szolgáltatás nélkül elmenjünk bárhova is, mert maximálisan elégedettek voltunk a 
munkájukkal. Nekünk lett igazunk, mert szerencsére emiatt a határozott fellépés miatt a többiek is 
így döntöttek egy pár kivétellel, de már ők is visszajöttek.  
 
Sági Mihály elnök: Azt szerettem volna hozzátenni csak, hogy azért most már kijárunk havonta 
kétszer Munkástelepre. Korábban oda nem jártunk ki, azért sikerült elérni azt, hogy két nap van 
nyitva a szeméttároló. Én nem panaszkodok. Én is azt mondom, hogy nekünk egyszerű 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
36/2022.(V.23.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
37/2022.(V.23.)EB. határozat Döntés a Kossuth utca 53. szám alatti 

lakóingatlan jogi sorsáról 
azonnal 

38/2022.(V.23.)EB. határozat Bérleti szerződés a Pusztabíró Házára azonnal 
39/2022.(V.23.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 

2021. évi költségvetéséről szóló 
2/2021.(III.5.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

azonnal 

40/2022.(V.23.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 
2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022.(III.10.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

azonnal 

41/2022.(V.23.)EB. határozat Pusztaszer község 2021. évi belső 
ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés 
megtárgyalása 

azonnal 

42/2022.(V.23.)EB. határozat A 2021. évben önkormányzati támogatásban 
részesült civil szervezetek pénzügyi 
beszámoltatása 

azonnal 

43/2022.(V.23.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 
2021. évi költségvetésének végrehajtásáról 

azonnal 

44/2022.(V.23.)EB. határozat Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti 
szolgálat munkájáról 

azonnal 

45/2022.(V.23.)EB. határozat Beszámoló a Dél-alföldi Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás 2021. évi 
munkájáról 

azonnal 

 






